

## Entry / 报名参赛

**Entry deadline:** Tuesday, 4<sup>th</sup> August 2026 / 报名截止日期：2026年8月4日（星期二）

Here you can register for the competitions of the German Open Championships 2026.

您可以在此报名参加 2026 年德国公开锦标赛（German Open Championships, GOC）的各项比赛。

### Registration fee – early bird (until 30.06.2026):

|                                  |         |
|----------------------------------|---------|
| U21, Adult, Seniors              | 70,-- € |
| Juveniles, Juniors, Youth        | 50,-- € |
| Solo Adult                       | 35,-- € |
| Solo – Juveniles, Juniors, Youth | 25,-- € |

### 早鸟价（截至 2026年6月30日）

| 组别                                      | 费用   |
|-----------------------------------------|------|
| U21、成人组、长青组（Seniors）                    | 70欧元 |
| 少年组（Juveniles）、青少年组（Juniors）、青年组（Youth） | 50欧元 |
| 成人单人组（Solo Adult）                       | 35欧元 |
| 单人组（少年组、青少年组、青年组）                       | 25欧元 |

### Registration fee (from 01.07.2026):

|                                  |         |
|----------------------------------|---------|
| U21, Adult, Seniors              | 90,-- € |
| Juveniles, Juniors, Youth        | 60,-- € |
| Solo Adult                       | 45,-- € |
| Solo – Juveniles, Juniors, Youth | 30,-- € |

### 标准报名费（2026年7月1日起）

| 组别          | 费用   |
|-------------|------|
| U21、成人组、长青组 | 90欧元 |

|                      |      |
|----------------------|------|
| 少年组、青少年组、青年组         | 60欧元 |
| 成人单人组                | 45欧元 |
| 单人组 ( 少年组、青少年组、青年组 ) | 30欧元 |

**Registration fee (from 01.08.2026):**

|                     |          |
|---------------------|----------|
| U21, Adult, Seniors | 100,-- € |
| Solo Adult          | 50,-- €  |

The registration fee must be paid once per competition.

**后期报名费 ( 2026年8月1日起)**

| 组别          | 费用    |
|-------------|-------|
| U21、成人组、长青组 | 100欧元 |
| 成人单人组       | 50欧元  |

报名费按每项比赛单独收取。

**Please note the following information / 请注意以下重要信息:**

- When registering for a competition, it is essential that you observe the GOC 2026 [regulations for couples](#) / regulations for solos, especially regarding participation in the A-Class and Rising Stars competitions as well as the age regulations for the GOC Senior V Standard competition.

在报名参赛前，请务必阅读并遵守 **GOC 2026 双人组竞赛规程** 或 **单人组竞赛规程**。特别请注意有关 **A级组 ( A-Class )** 和 **新星组 ( Rising Stars )** 的参赛资格规定，以及 **GOC Senior V Standard (长青 V 组标准舞)** 的年龄要求。

- For competing at the German Open Championships every dancer needs a WDSF Member ID Number (MIN). For couple competitions, the WDSF Member ID Number (MIN) or the DTV ID of both partners must be entered in the entry portal. For solo competitions, the WDSF Member ID Number (MIN) or the DTV ID of the solo dancer must be entered in the entry portal. If you do not know your MIN, you can find it under [WDSF List of Couples](#).

参加 **德国公开锦标赛 ( German Open Championships, GOC )** 的所有舞者均须持有有效的 **WDSF 会员编号 ( Member ID Number, MIN )**。参加双人组比赛时，必须在报

名系统中填写两位舞者的 **WDSF MIN 或 DTV ID**；参加单人组比赛时，则必须填写该舞者本人的 **WDSF MIN 或 DTV ID**。如您不知道自己的 MIN 编号，可在 **WDSF 国际选手名单 (WDSF List of Couples)** 中查询。

- Please check the expiry date of your WDSF ID Card before entering. The entry portal will check if the WDSF ID Card is valid at the time of the GOC in August 2026. If a WDSF ID Card is not valid at the time of the GOC 2026, a start entry is not possible! In this case, please renew your WDSF ID Card before entering the competition. An extension is possible from 2 months before the expiry date at the WDSF.

报名前请务必检查您的 **WDSF ID 卡** 的有效期。报名系统将自动核查您的 WDSF ID 卡在 **2026 年 8 月德国公开锦标赛 (GOC) 期间** 是否仍然有效。

**如果您的 WDSF ID 卡在 GOC 2026 赛事期间已失效，则无法完成报名并获得参赛资格**  
如遇此情况，请在报名参赛前先完成 WDSF ID 卡的续期。WDSF 允许自证件到期日前 **两个月** 起办理续期手续。

- The entry fee will be charged during the entry process in the portal and must be paid there. (Exception for starters with seat tickets see below).

**报名费将在报名系统中于报名过程中自动收取，并须通过报名系统完成支付。**

(已购买座位票的参赛选手为例外情况，详见下方说明。)

- You will receive an e-mail confirmation from the registration portal (check your spam folder if necessary). Please check the information in this e-mail for correctness and completeness. In case of any discrepancies, please contact the GOC office as soon as possible.

报名完成后，您将收到报名系统发送的确认电子邮件（如未收到，请检查垃圾邮件文件夹）。请仔细核对邮件中的所有信息，确保内容准确且完整。如发现任何错误或遗漏，请尽快联系 GOC 办公室进行处理。

- Please keep the e-mail from the registration portal until the event.

请保留报名确认电子邮件，直到比赛结束。

- Please only use the corresponding link from the registration portal e-mail for tournament deregistration and competition re-registration.

如需退赛或重新报名，请仅使用报名确认电子邮件中的专用链接进行操作。

- In case of complete competition deregistration, a refund of the paid entry fee is possible up to and including 30 June 2026. The deregistration has to be made exclusively via the link in the original registration confirmation. Only after competition deregistration can a refund be made exclusively via the GOC office and NOT via the registration portal! Please contact the GOC office by e-mail and enclose the (deregistration) confirmation of the registration portal to this e-mail.

如需申请退赛并退款，请于 2026 年 6 月 30 日前完成退赛。退赛必须通过报名确认邮件中的链接办理。退赛完成后，请发送电子邮件至 GOC 办公室，并附上报名系统发出的退赛确认邮件。退款仅由 GOC 办公室办理，不能通过报名系统办理。

- **Competition couples with seat tickets do not pay an extra registration fee.** Please order your seat tickets via our webpage, then register via the registration portal and cancel the payment process there. Then contact the GOC office by e-mail and enclose the registration confirmation from the registration portal with this e-mail.

已购买观众座位票的双人组选手无需额外支付报名费。请先通过 GOC 官网购买座位票，然后通过报名系统完成报名。在付款页面请取消付款流程。之后，请发送电子邮件至 GOC 办公室，并附上报名系统发送的报名确认邮件。

- Please note: by cancelling the payment process, your registration does not automatically become valid, but must be manually checked and activated by the GOC office!

请注意：取消付款后，您的报名不会自动生效。GOC 办公室将对您的报名进行人工审核，并在审核通过后正式确认报名